

Documentation of the Price Bureau of Gansu Province

Gan Jia Shang No. [2006]125

Notice Regarding the Relevant Issue about the Grid Power Price of the New Operation Hydropower Units in Gansu Province

Price bureaus of cities and prefectures, Gansu Electric Power Corporation:

According to the notice regarding the issues about solving the contradiction of power price in Northwest grid (Fa Gai Jia Ga [2004] No.1125), issued by National Development Reform Commission, and the application submitted to NDRC, the notice on issues about the provincial to-the-grid power price of newly operated hydropower units is as follows:

1. In accordance with the national regulations, since 1st January 2005, the to-the-grid power price of the provincial newly operated hydropower units (regardless of installation capacity) which are under the unified dispatch of the provincial level grid, should be performed according to the to-the-grid benchmark tax-included price of Gansu provincial newly operated hydropower units stipulated by the national regulations, i.e. 0.227 RMB/kWh currently. The list of the newly operated units complied with national regulations is shown in the schedule..

2. For the provincial hydropower stations operated prior to 1st January 2005, the to-the-grid power price of those with the individual total installation capacity below 50,000 kW is still 0.18 RMB/kWh in accordance with the regulation in the notice regarding increasing the to-the-grid power price of small hydropower stations Gan Jia Shang [2004] No 352, issued by provincial price bureau.

Annex: The list of the newly operated units complied with national regulations

Stamp: Gansu Price Bureau

11th July 2006

Key words: hydropower; power price, notice

Copy: provincial government office, provincial development reform commission,
provincial economy reform commission

Gansu price bureau office

published on November 7, 2006

60 copies

甘肃省物价局文件

甘价商[2006]125号

关于省内新投产水电机组上网 电价有关问题的通知

各市、州物价局、省电力公司：

根据国家发改委《关于疏导西北电网电价矛盾有关问题的通知》（发改价格[2004]1125号）规定，经请示国家发改委，现将我省新投产水电机组上网电价有关问题通知如下：

一、按照国家规定，凡属省级电网统一调度范围内，自2005年1月1日以后省内新投产水电机组（不分装机容量大小）的上网电价，统一按国家规定的甘肃省新投产水电机组上网标杆含税价格执行，现行价格为0.227元/千瓦时。符合国家政策规定的新投产机组名单见附表。

二、省内 2005 年 1 月 1 日以前投产的单个电站总装机容量为 5 万千瓦以下的水电站，其上网电价仍按省物价局《关于提高小水电企业上网电价的通知》（甘价商[2004]352 号）规定的小水电上网电价 0.18 元/千瓦时执行。

附件：符合国家政策规定的新投产机组的名单



主题词：水电 电价 通知

抄送：省政府办公厅、省发改委、省经委

甘肃省物价局办公室

2006 年 7 月 11 日印发

共印 60 份